
Zápisnica z rokovania 3. zasadnutia Obecného zastup iteľstva 
v Richnave konaného 28.5.2007 

Prítomní 
Podľa prezenčnej listiny 

A. Otvorenie 
Rokovanie otvorila starostka obce Mg. Anna Harmanová, ktorá privítala prítomných. 
Konštatovala, že zasadnutie je uznášania schopné. 

1. Návrhová komisia a overovatelia 
Do návrhovej komisie boli schválení páni poslanci Daniel Saluga, František Ondáš a Pavol 
Tulej. 

Za overovateľov zápisnice boli schválení páni poslanci Ing. Peter Cenký a Marek Papcun. 

2. Schválenie programu 
Poslanci program predložený starostkou obce schválili. 

3. Kontrola uznesení 
Starostka obce uskutočnila kontrolu plnenia uznesení. Ing. Peter Cenký požiadal starostku obce 
o vysvetlenie v akom štádiu vybavovania je pozemok športového areálu. Starostka obce 
odpovedala, obec na základe schváleného uznesenia písomne požiadala Spoločné urbárske lesy 
Richnava o vyjadrenie k vydržaniu pozemku. Výbor Spoločných urbárskych lesov Richnava 
pripravuje valnú hromadu, pretože vyjadrenia k vydržaniu pozemku športového areálu musí 
schváliť valná hromada. 

Ohľadom kúpy pozemku od predávajúceho Slovenského vodohospodárskeho podniku, š.p. 
Banská Bystrica zaslala Obec Richnava návrh kúpnej zmluvy š.p. Banská Bystrica. Na základe 
zaslanej zmluvy právne oddelenie odštepného závodu preverovalo v našej obci skutočnosť 
pozemkov podľa listov vlastníctva, doručilo obci písomné kladné stanovisko ku kúpe pozemku 
obcou. Právne oddelenie odštepného závodu Povodie Hornádu a Bodvy v Košiciach podklady 
pre podpísanie kúpnej zmluvy zaslalo š.p. Banská Bystrica. 

Poslanci stav plnenia uznesení zobrali na vedomie. 

B. Priebeh 

1. Zmena požiarneho poriadku obce 
V materiáloch na obecné zastupiteľstvo bola poslancom doručená dôvodová správa ku zmene 
Požiarneho poriadku. K predloženej správe poslanci nemali žiadne pripomienky. Predložený 
návrh uznesenia starostkou obce schválili. 

2. Správa o plnení rozpo čtu Obce Richnava k 31.3.2007 
Poslancom obecného zastupiteľstva bola v materiáloch doručená Správa o plnení rozpočtu Obce 
Richnava k 31.3.2007 v členení na jednotlivé kapitoly a položky rozpočtu obce, návrh uznesenia. 

Ing. Peter Cenký sa opýtal, či budú postačovať finančné prostriedky na verejné osvetlenie 
schválené v rozpočte obce ak je ku 31.3.2007 vyčerpaných 40 % ročného rozpočtu. 

http://www.richnava.sk/upload/File/Plnenie_rozpoctu/Rozpocet_sprava_1Q_2007.pdf
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Starostka obce odpovedala, obec sleduje spotrebu elektrickej energie na verejnom osvetlení. 
Spotreba elektrickej energie na verejnom osvetlení je menšia, stúpa cena elektrickej energie. 
V prípade, že finančné prostriedky v rozpočte nebudú postačovať, čo budeme vidieť pri 
prejednávaní správy o plnení rozpočtu k 30.6.2007 a k 30.9.2007, bude potrebné pripraviť návrh 
zmeny rozpočtu na rok 2007. 

Pán poslanec Bohuš Klempár sa opýtal, či táto Správa o plnení rozpočtu Obce Richnava 
k 31.3.2007 je za celý rok. 

Odpovedala starostka obce, predložená Správa o plnení rozpočtu Obce Richnava k 31.3.2007 je 
za prvý štvrťrok 2007 tak, ako je napísané v jej názve k 31.3.2007. 

Poslanci predložený návrh uznesenia starostkou obce schválili. 

3. Návrh Rozvojovej komisie na zaradenie Priemetu 
rozvojového zámeru Farnosti Kluknava do potenciálu obce 

24.4.2007 doručila obci Farnosť Kluknava Priemet rozvojového zámeru farnosti Kluknava do 
potenciálu obce. Predseda Rozvojovej komisie pán Daniel Saluga oboznámil obecné 
zastupiteľstvo, že komisia prejednala Priemet rozvojového zámeru farnosti Kluknava do 
potenciálu obce, posúdila ho s VZN číslo 4/2005 o podmienkach poskytovania dotácií 
právnickým osobám a fyzickým osobám – podnikateľom na území Obce Richnava. Navrhla 
obecnému zastupiteľstvu Priemet rozvojového zámeru zaradiť do Štruktúry projektov koncepcie 
rozvoja obce. 

Poslanci návrh uznesenia schválili. 

4. Návrh Rozvojovej komisie na poskytnutie dotácie 
z rozpo čtu obce pre Farnos ť Kluknava 

24.4.2007 doručila obci Farnosť Kluknava Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce 
v súlade s VZN číslo 4/2005. 

Predseda Rozvojovej komisie pán Daniel Saluga oboznámil poslancov s výsledkom prejednania 
žiadosti. Rozvojová komisia prejednala Žiadosť Farnosti Kluknava na poskytnutie dotácie 
z rozpočtu obce z 24.4.2007 evidenčné číslo D2007/2016. Predložená žiadosť Farnosti Kluknava 
je v súlade s VZN číslo 4/2005 o podmienkach poskytovania dotácií právnickým osobám 
a fyzickým osobám – podnikateľom na území Obce Richnava. Rozvojová komisia predkladá 
obecnému zastupiteľstvu návrh na uznesenie: obecné zastupiteľstvo schvaľuje poskytnutie 
dotácie pre Farnosť Kluknava vo výške 30 000 Sk. 

Poslanci návrh uznesenia schválili. 

5. Návrh rozvojovej komisie na poskytnutie dotácie 
z rozpo čtu obce pre Základnú organizáciu Zväzu 
chovate ľov poštových holubov Richnava 

Predseda Rozvojovej komisie pán Daniel Saluga oboznámil poslancov s výsledkom prejednania 
žiadosti. Rozvojová komisia prejednala Žiadosť Základnej organizácie Zväzu chovateľov 
poštových holubov na poskytnutie dotácie z rozpočtu obce z 19.3.2007 evidenčné číslo 
D2007/1374. Predložená žiadosť Základnej organizácie Zväzu chovateľov poštových holubov je 
v súlade s VZN číslo 4/2005 o podmienkach poskytovania dotácií právnickým osobám 
a fyzickým osobám – podnikateľom na území Obce Richnava. Rozvojová komisia predkladá 
obecnému zastupiteľstvu návrh na uznesenie: obecné zastupiteľstvo schvaľuje poskytnutie 
dotácie pre Základnú organizáciu Zväzu chovateľov poštových holubov vo výške 19 320 Sk. 
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Poslanci návrh uznesenia schválili. 

6. Investi čná akcia – odvodnenie cintorína 
Starostka obce predložila poslancom obecného zastupiteľstva dôvodovú správu k Investičnej 
akcii – odvodnenie cintorína a podala návrh na uznesenie posunúť investičnú akciu odvodnenie 
cintorína na neskoršie. 

Poslanci informáciu o posunutí investičnej akcie odvodnenia cintorína zobrali na vedomie. 

7. Kultúrne podujatia v mesiacoch jún až júl 2007 
Predseda Rozvojovej komisie pán Daniel Saluga podal návrh na kultúrne podujatia pri 
príležitosti MDD a odpustovej slávnosti Svätej Márie Magdalény. 

Obecné zastupiteľstvo návrh uznesení rozvojovej komisie schválilo. 

8. Podnety obyvate ľov pre obecné zastupite ľstvo 
Pán poslanec František Ondáš požiadal o informáciu, komu patrí pozemok pred bývalou 
predajňou potravín, na ktorom rastú vysoké smreky. Obyvatelia vlastníci okolitých rodinných 
domov majú obavy, že pri silnej víchrici môže dôjsť k vývratom týchto stromov a následne ku 
škodám na ich vlastníctve – rodinných domoch. 

Odpovedala starostka obce. Pozemok pred bývalou predajňou potravín nepatrí obci. Vlastníkom 
pozemku je ATREX s.r.o. Obec Richnava na základe písomného súhlasu vlastníka pozemku 
požiadala Obec Richnavu na vydanie súhlasu na výrub drevín v zmysle § 69 odsek 1 písmeno d 
zákona číslo 543/2002 Z.z. o ochrane prírody a krajiny. 

Obec Richnava ako príslušný orgán ochrany prírody nevydala súhlas na výrub stromov. Za 
účasti odbornej organizácie Štátnej ochrany prírody SR, Správy Národného parku uskutočnila 
miestnu obhliadku. Štátna ochrana prírody SR, Správa Národného parku vydala k výrubu 
stromov záporné stanovisko s odôvodnením: „dreviny nejavia žiadne známky poškodenia a ich 
zdravotný stav je vyhovujúci s dobrými predpokladmi na prežitie. Statická stabilita drevín je 
dostatočná aj napriek poškodenému povrchovému systému. 

C. Záver 
Starostka obce Mgr. Anna Harmanová poďakovala prítomným pánom poslancom za účasť 
a rokovanie ukončila. 

Richnava 28.5.2007 

 

Zapísal 
Ing. Ján Grinvalský 

 Overovateľ 
Ing. Peter Cenký 

 Overovateľ 
Marek Papcun 

 

 

 

Mgr. Anna Harmanová, starostka obce 
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